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Boligudvalget

Til:

Dato:

Socialministeren

8. september 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 432
Vil ministeren redegøre for, hvor mange ungdomsboliger ministeren 
vurderer, der vil bliver opført som følge af Venstres udspil, som blev 
præsenteret i Berlingske Tidende lørdag den 4. september 2010 under 
overskriften "Venstre vil sikre flere studieboliger"?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 15. september 2010.

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Thomas.Jensen@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Astrid Krag

formand
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